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Ældre har brug for mere end et kollegieværelse 
 
Sølund er bygget i en tid , hvor man flyttede ældre og handicappede fra flere-sengs stuer til 
enkelt værelser. 
 
Det var en meget stor fremgang i 70´erne og 80´erne. Men sådan er det ikke mere. I dag 
ønsker 
vi, at ældre skal have en rummelig bolig med min. 2 værelser. 
 
Det kan man ikke få på Sølund.  Plejehjemmet er bygget sådan, at man ikke kan lave 
værelserne om til nutidige plejeboliger. 
 Derfor skal det rives ned, og der skal bygges gode boliger til ældre. 
 
 
Vi bliver triste over, at nogle naboer ikke kan se, at det vil være et kvalitativt løft at bygge nye 
boliger til Københavns ældre. 
 
Det virker som om et hvert nyt tiltag om ændringer i København er umulig. Man hypper altid  
egne kartofler, i stedet for at forholde sig til hvad der vil være godt for mennesker, som ikke 
selv  
har ressourcer til at råbe op. 
 
Københavns Ældreråd bakker helt og fuldt op om et nyt Sølund med tidssvarende og 
fremtidssikrede plejeboliger. 
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